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Écrire un commentaire...

ANNULATION : TRILOGY : ON THREE POSTERS / THE INHABITANTS OF IMAGES / THE PIXELATED REVOLUTION

Considering FID's partnership with the Israeli Consulate and considering Rabih Mroué's own political position "against the
Berlin Documentary Forum and [mac] marseille, are

Compte tenu du partenariat entre le FIDMarseille et le consulat d'Israël, et étant donné les positions politiques qui sont
celles de Rabih Mroué "contre les agressions israéliennes envers le Liban et la Palestine", nous, le FIDMarseille, le Berlin
Documentary Forum et le [mac] Marseille, sommes au regret d'annoncer que Rabih Mroué a annulé sa participation au FID.

Wow! So sorry this is the time and place for freedom of speech at least.

Rabih Mroué's decision is totally respectable. But despite its logistic partnerships, we should also remember that FID 2012 hosted -
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ANNULATION : TRILOGY : ON THREE POSTERS / THE INHABITANTS OF
IMAGES / THE PIXELATED REVOLUTION

Considering FID's partnership with the Israeli Consulate and considering Rabih
Mroué's own political position "against the israeli aggression towards Lebanon
and Palestine", we, FIDMarseille, Berlin Documentary Forum and [mac] marseille,
are truly sorry to announce that Rabih Mroué has cancelled his participation in
FID.

Compte tenu du partenariat entre le FIDMarseille et le consulat d'Israël, et étant
donné les positions politiques qui sont celles de Rabih Mroué "contre les
agressions israéliennes envers le Liban et la Palestine", nous, le FIDMarseille, le
Berlin Documentary Forum et le [mac] Marseille, sommes au regret d'annoncer
que Rabih Mroué a annulé sa participation au FID.
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